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Seizoen 2014-15 is begonnen: De kicksen kunnen weer gestrikt worden! 

Gelukkig is het nieuwe voetbalseizoen 2014-15 weer begonnen! Elk team heeft alweer vier wedstrijden 
mogen spelen en dat voelt goed. Groen gras, bal in de kruising en daarna de kantine in, in één woord 
geweldig! 

Net als vorig jaar zijn er ook dit jaar enkele veranderingen gaande in ons cluppie, namelijk een 
gloednieuwe hoofdtrainer Frank van der Heijden, een fraai terras en panna veldje langs de kantine, 
nieuwe boarding langs het hoofdveld en  ……………………………….

Bij een nieuw voetbalseizoen horen uiteraard verwachtingen. In deze Dribbel zal je die dan ook weer volop 
terug gaan zien. Verwachte kampioenschappen, lekker meedoen in de middenmoot of overleven in de 
onderste regionen van de competitie? Het wordt allemaal beschreven. 

Zoals velen al hebben opgemerkt zijn voortaan wedstrijdverslagen ook online te zien op onze vernieuwde 
website, Spoordonkseboys.nl. Via dit vernieuwde medium kun je alles rondom Spoordonkse Boys 24/7 
volgen, zo ook inhoud die in de Dribbels staat. 

Wij hebben afgelopen jaar ook getracht vernieuwing door te voeren door enkele nieuwe rubrieken toe te 
voegen aan ons clubblad. Deze zijn positief ontvangen en deze trend zetten wij dan ook graag door. Maar 
uiteraard niet zonder jullie hulp! We doen dan ook weer een beroep op jullie als leden. Want ook jullie 
maken de Dribbel mogelijk met sportieve en leuke input! Dit kun je doen door wedstrijdverslagen of 
andere leuke evenementen of acties bij ons in te leveren, zodat wij dit in de Dribbel kunnen zetten. 
Dit doe je door een mailtje te sturen naar dribbelspoordonk@gmail.com. 

Maar uiteraard mag je ons ook op de club zelf aanspreken. We zijn regelmatig aanwezig en staan open 
voor leuke ideeën.  

Op naar een mooi seizoen!  

De Dribbel redactie:

Sjoerd van Ham 
Daan van der Heijden 
Roel van Nunen 
Teun van Bommel 

DE DRIBBELREDACTIE



Het is 2 oktober als ik dit schrijf, een drukke periode staat voor de deur en we hebben toch ook al niet 
stilgezeten de laatste tijd.

Wat te denken van: nieuwe veldafscheiding, nieuw systeem om reclameborden op te hangen, ons nieuwe 
panna-veldje, het terras met zijn nieuwe terras-afscheiding, We hebben ook weer een nieuw systeempla-
fond in onze kantine. Wat te denken van de 3 nieuwe biertafels. Verder staan er zonnepanelen op het dak, 
om nog meer te bezuinigen en hebben we nieuwe verwarmingsketels laten plaatsen door de gemeente.

Op 23 oktober staat onze jaarvergadering weer gepland en daarin moeten we veel beslissingen nemen in 
het belang van onze club. De privatisering is dan wel tijdelijk gestopt, maar om onze club een lang leven 
te laten lijden, dienen we wel attent te zijn en ons goed voorbereiden op de best wel moeilijke en pittige 
toekomst. Want het kan niet vanzelf blijven gaan, de regering heeft de mond vol van participeren. Nou 
dat moeten we bij onze club ook. Het vele werk kan niet meer door een handvol aan vrijwilligers gedaan 
worden. De overheid vraagt steeds meer aan wet en regelgeving, dus we kunnen en mogen de huidige 
vrijwilligers niet verder uitmelken, maar juist steunen. We rekenen dan ook op de bijdrage van velen. Ook 
financieel zal het minder gaan worden, dus er zal iets gedaan moeten worden aan de contributie. Dat is ook 
reëel, zeker als je de contributie bij de diverse zusterverenigingen in de buurt ziet, dan zijn wij een club met 
een lage contributie.

Verder mogen de normen en waarden “naast het veld” wel ietsje verbeteren. Op het veld, en dat is een 
geweldig compliment naar jullie allen toe en ook heel goed om te horen, zijn wij over de grote linie een hele 
nette club. Maar er zijn er binnen onze club, die kunnen er ooit wel eens een puinhoop van maken.  Je breekt 
je nek in de hal over de tassen die voor het tassen-rek staan. Het nieuwe plafond was in een weekend hele-
maal naar de ….. De bier-dopjes, nootjes en overige zaken worden overal aangetroffen, maar veel te weinig 
op de plaatsen waar ze behoren te liggen. We (de meesten) willen een flesje bier en geen glas bier, drinken 
in onze kantine, daarvoor heb je een opener nodig, gebruik die dan en niet de randen van tafels, stoelen of 
onze nieuwe biertafels. De ruimte in de biertafels is voor de krat. Erg vervelend, als je de volgende dag, daar 
een bende in aantreft. Ook het terugleggen van de materialen in het materiaalhok kan een stuk netter en 
beter. Alles moet elke keer weer opgeruimd worden door die vrijwilliger die het toch al veel te druk heeft. 
Dus aub je medewerking verlenen, het is toch een kleine moeite en spreek mensen gewoon op een nette 
manier aan, als ze zich niet aan de regels houden.

Op sportief gebied, maak ik me voorlopig nog geen zorgen. We zullen als iedereen binnen de selectie weer 
fit is, echt wel laten zien, dat we gewoon het niveau in de 3e klasse aankunnen. Verder hoop ik dat onze 
jeugdafdeling goed om kan gaan met de vele blessure gevallen en de krappe elftallen. Want op onze jeugd-
spelers moeten we zeer zeker erg zuinig op zijn. Erg belangrijk, dat de jeugdafdeling  plezier heeft en goed 
draait. En wie weet, zit er dit jaar wel een leuke verrassing in het vat, wat prestaties betreft bij de jeugd of 
de lagere elftallen.

Verder hoop ik U,  in ieder geval weer te zien op ons sportpark, als speler of speelster, vrijwilliger of support-
er, maar in ieder geval met een warm hart en met heel veel steun voor onze mooie club Spoordonkse Boys.

Aan mij zal het in ieder geval niet liggen en ik reken op U allen.

Henk van Rooy
Voorzitter v.v. Spoordonkse Boys

VAN DE VOORZITTER
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We zijn weer begonnen, de bal rolt weer op diverse sportparken, en natuurlijk ook op  ’t Horstje en 
de eerste resultaten van de diverse elftallen zijn redelijk te noemen. Alle elftallen hebben een goede 
voorbereiding gekend, sommige met het spelen van oefenwedstrijden, maar de meesten hebben de 3 
bekerwedstrijden toch echt als oefenwedstrijden gezien.

Onze selectie heeft momenteel de pech, dat we vele blessure gevallen hebben. Kleine kwaaltjes bij som-
mige spelers, oude blessures steken weer hun licht op. Maar ook domme pech en aanslagen door enkele 
tegenstanders op sommige spelers in de selectie, hebben hun tol geleverd. 
Zoals het er nu voorstaat, zouden we rond Spoordonk Kermis, met de selectie, wel weer eens voor het 
grootste gedeelte fit kunnen zijn.
Met de selectie hebben we op het moment van schrijven 2 uit 4 voor het 1e elftal en 6 uit 3 voor het 2e elf-
tal, dat kan natuurlijk altijd beter, maar begrijp wel, beide teams spelen in de 3e klasse en dat is een klasse 
hoger dan vorig seizoen. Maar we hebben volledig vertrouwen in onze spelersgroep, hoofdtrainer en staf, 
dat we ook op dit hoge niveau naar behoren zullen presteren. Alleen Jammer, dat assistent- en keeper-
strainer Jeroen gestopt is.

De lagere elftallen behalen wisselende resultaten, 3e doet het gewoon prima, 4 en 5e moeten nog even 
hun draai vinden en het 6e elftal heeft de eerste overwinning ook al weer binnen. Het 4e zou wel wat meer 
sturing mogen hebben langs de lijn. Dus bij deze, wie helpt Pieter en zijn jeugdig team vooruit. Wel valt 
het ons op, dat er bij de lagere elftallen “te massaal” afgemeld wordt. Sommige binnen de VTC, zeggen 
zelfs te gemakkelijk. Het kan toch in principe niet zo zijn, dat we teams hebben van gemiddeld 20 spelers 
en we nog bij de jeugd of bij andere elftallen moeten gaan “schooien” om spelers. Maar mocht dit toch 
moeten gebeuren, dan loopt dit via Jan Smetsers, die is op donderdagavond in de kantine of telefonisch 
bereikbaar en daar kun je voor 22.00 uur de zaken met regelen. Denk er wel aan, je bent lid van een team, 
dus door zo maar af te melden, dupeer je ook je maten uit je elftal.
De dames worden kampioen dit seizoen, als ik Ria van Ham moet geloven. Zij gaat de begeleiding op 
zondag doen en heeft dit tegen verschillende mensen gezegd, we hebben voldoende talent, dus dat moet 
lukken. Dus zeggen we Ria, natuurlijk bedankt dat je de coaching van de dames op je neemt en nu dit 
seizoen gewoon aan het clublied van Feijenoord (trainer Johan, kan het je wel leren) denken en dat ook 
uitvoeren.

Onze veteranen spelen op zaterdag hun wedstrijden, gewoon lekker een partijtje voetballen, niet te veel 
poespas, lekker ballen en na afloop een drankje doen en tegen elkaar vertellen hoe goed het wel weer was 
en hoe goed het vroeger ook altijd ging. Een lekker grote groep, die er elke zaterdagmiddag weer zin in 
heeft.
Vriendelijk verzoek aan leiders, aanvoerders en spelers, aub de materialen die gebruikt worden bij het 
trainen op donderdag netjes opruimen, niet zo maar het materiaalhok in ……… Ook zou het wel net zo 
fris zijn , als er een of twee keer per maand de trainingshesjes door iemand (roulatiesysteem)  naar huis 
worden genomen, om ze een keer te wassen.

Verder moeten we jullie nog even wijzen op de afspraak die er gemaakt is voor de dames en lagere 
elftallen. Een gele kaart, dus 10 minuten van het veld verwijderd worden, heeft als consequentie, dat er 
een boete betaald moet worden van €5,00. Dit geld inleveren door de leider van het desbetreffende elftal 
bij Eric Smetsers, die doet er als jeugd- en scheidsrechters-coördinator jeugd iets leuks mee aan het einde 
van het seizoen voor onze jonge pupillen scheidsrechters. We rekenen op ieders medewerking.

Namens de voetbaltechnische commissie
v.v. Spoordonkse Boys
Henk van Rooy

Voetbaltechnische commissie
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De Loop 55     -     Oirschot



Lijnvast & Heet
Groothandel Anbergen

De sterkste sportveldbelijning
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Na 25 jaar is het vaandelteam van Spoordonkse Boys weer terug in de 3e klasse. Met aan het roer een 
nieuwe trainer in de persoon van Frank van der Heijden. Aan hem de taak om de ploeg overeind te houden 
in de 3e klasse. Spoordonk heeft al vaak aangetoond tegen sterkere teams goed mee te kunnen voetbal-
len en moet het nu constant laten zien. Met een paar verse krachten in de selectie (zie verslag 2 voor wie 
het zijn) zouden de boys klaar moeten zijn om in de middenmoot van de 3e klasse mee te draaien. Maar 
we hebben wel altijd gezegd dat iedereen fit moet zijn om dit te realiseren.

Na een paar oefenwedstrijden, die gespeeld werden met de gehele selectie, met veel wisselingen was de 
trainer er zo goed als uit hoe hij het seizoen wilde gaan starten. Waar de eerste bekerwedstrijd met 3-3 
gelijkgespeeld werd bij zaterdag derdeklasser NOAD ’32, konden we de borst nat maken. Want tweede 
klasser Uni Animo kwam op bezoek. Spoordonk deed niks onder en was zelfs de bovenliggende partij en 
kwam verdient op 2-0, so far so good zou je zeggen, maar na een smerige overtreding op onze Jappie, een 
ongelukkige blessure voor Koen van Gils en een domme rode kaart voor Roel Cillessen eindigde de wed-
strijd in 2-6. Dat was niet het ergste, want de blessures waren erge blessures en blijken bepalend voor de 
start van het seizoen.

Ook tegen NOAD uit Tilburg werd goed gevoetbald in de eerste helft, maar ook deze wedstrijd werd ver-
loren, 1-3. Helaas niet door in de beker, dan maar alles op de competitie.

Maar ook daar bleek het gemis van de vele geblesseerden (lees: Jasper, Stijn, Luuk, Koen, Pim, Stef) cru-
ciaal. De wedstrijd ging kansloos met 8-0 verloren tegen Rood Wit Veldhoven, ook wel een titelkandidaat, 
maar toch heel pijnlijk. Helaas mochten na de wedstrijd zich ook Roy en Daan bij de geblesseerden voe-
gen, waardoor het er maar niet beter op werd.

De tweede wedstrijd was thuis tegen Jong Brabant. Ook deze leek uit te lopen op een nederlaag, maar 
na een sterk laatste half uur kwam Spoordonk terug van een 1-4 achterstand tot 4-4. Spoordonk toonde 
ballen en tankte vertrouwen voor de week erop, uit naar het eveneens gepromoveerde Nevelo.
De Boys speelden een goede wedstrijd en leken lang op de winst af te stevenen, maar de scheids stak daar 
een stokje voor. Hij leek het wel naar zijn zin te hebben op het veld en liet doorgaan tot de 98e minuut. 
Waarin hij, na een klutssituatie, ook nog hands constateerde in het strafschopgebied. De toegekende pen-
alty werd benut en zo wachtten de Boys nog steeds op hun eerste overwinning.

Die moest er dan maar komen thuis tegen het Bladella van oud trainer Jasper van Hoof. Een sterk elftal, 
maar wie weet kunnen de Boys stunten. Bladella speelde zoals Jasper het Spoordonk ook geleerd had en 
was veel te sterk voor de Boys, na 90 minuten stond er 0-5 op het scorebord en dit was niet geflatteerd. 
Opnieuw heel zuur voor de Boys, maar er moet toch dringend iets veranderen. Dan maar uit tegen Dom-
melen voor de eerste driepunter gaan.

U las dat de selectie met veel blessures te kampen heeft. Gelukkig zijn de meeste spelers weer op de weg 
terug of zijn weer fit. Daarmee hopen we de negatieve spiraal te kunnen doorbreken en gaan we voor de 
eerste 3 punten van het seizoen!

1ste Elftal
NA 25 JAAR TERUG IN DE DERDE KLASSE!!!
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Met het geweldig verlopen seizoen 2013/14 mag het 2e zich, na het behalen van het kampioenschap, va-
naf dit seizoen een trotse ‘3e klasser’ noemen. Met optimisme en vertrouwen werd aan het begin van het 
seizoen gekeken naar wat ons te wachten zou staan. De vierde en vijfde teams van vorig seizoen hebben 
plaats gemaakt voor tweede en derde teams. Helaas hebben we afscheid moeten nemen van sterkhoud-
ers Jeroen Mateucci, Daan vd Heijden en Ruud Beekmans, maar daarvoor hebben we Rik vd Ven, Koen v 
Gils (beiden helaas geblesseerd momenteel), Jouri Witlox, Rik vd Pasch en Peter Vogels (nieuwkomer uit 
Beers, net als Koen) voor terug gekregen. De doelstelling voor seizoen 2014/15: Zo goed mogelijk mee-
draaien in deze klasse en sowieso niet degraderen. 

Na de eerste paar oefen - en bekerwedstrijden met wisselend succes te hebben afgesloten hebben we ons 
op de competitiestart gestort. Helaas is de Selectie, dus ook het 2e, niet zonder kleerscheuren uit deze 
voorbereidingsperiode gekomen. Met vele geblesseerde selectiespelers hebben we gelukkig (en zeer 
dankbaar!) een beroep mogen doen op spelers van het andere elftallen. 

De eerste wedstrijd in de nieuwe klasse was een wedstrijd tegen oude bekende HMVV 2. De 1e helft 
bracht twee noemenswaardige feiten: Een doelpunt van gastspeler Tjeu en een onbegrijpelijke rode kaart 
voor een HMVV’er. Maar ach… Had ie de 70-jarige leidsman maar niet moeten uitmaken voor gek. De 2e 
helft was stukken beter met een loepzuivere vrije trap van Sjors en een doelpunt van Kaj. Eindstand: 3-1. 
De week erop mochten we op bezoek in metropool Steensel. Deze wedstrijd willen we z.s.m. vergeten, 
want het was bagger alom. Weinig beweging en een constante hantering van lange ballen eindigde in een 
eindstand van 2-1 voor Steensel 2. Met een verplichting tot beter spel richting onszelf kwamen we op 28 
september wederom een oude bekende tegen: Hilvaria 2. Deze tegenstander voelt zich structureel ge-
naaid tegen Spoordonk 2, waardoor we in voorgaande jaren altijd interessante (lees: lekker bakkesse en 
irritante) wedstrijden speelde tegen elkaar. Hilvaria was in de eerste helft stukken beter en kwam verdient 
op voorsprong door een kopbal. Ruststand 0-1. Na enkele tactische aanwijzingen van het technische trio 
konden we de tweede helft beginnen. Dit ging meteen stukken beter en vertaalde zich in de 60e minuut 
naar de 1-1 van de voet van een goed oplettende Mats van Dijk. Wederom een gastspeler die van grote 
waarde is voor het 2e! Na enkele goede aanvallen en een steeds groter wordend veldoverwicht kregen 
we met nog 10 minuten op de klok een vrije trap op ong. 20 meter van de goal. En wie anders dan ver-
loren zoon Bart Witlox mocht hem nemen! En wat denk je: BAM! Zuiverder dan zuiver in het linkerkruisje! 
Uiteindelijk maakte Kaj nog de 3-1 na goed voorbereidend werk van wederom Mats v Dijk. De drie punten 
bleven in Spoordonk! 

Al met al zes punten uit drie wedstrijden, dus we mogen niet klagen. Maar aan het voetbal ontbreekt nog 
veel en veel jongens moeten fitter worden en wedstrijdritme opdoen. Wij gaan lekker door met ballen en 
hopelijk kunnen we voor de komende weken nog een aantal keer beroep doen op andere elftallen! Tot op 
het veld en uiteraard in de kantine!! 

Groeten, Teun van Bommel   

2de Elftal
POMPEN OF VERZUIPEN IN DE 3DE KLASSE?
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Ondanks de overvloed aan voetballende kwaliteiten en uitstekende en bezielende coaching van Joost en 
Tjeu ( lees peppie en kokkie award winnaars red.) heeft ons elftal vorig seizoen nog geen serieuze gooi 
naar het kampioenschap kunnen doen. Een weekendje teamgeest kweken moest helpen om te groeien 
als team. Dit deden we in Duitsland want daar praten ze buitenlands, ben je meer op elkaar aangewezen, 
resultaat=hechter team. Ter versterking had iedereen een oranje shirt met duitse aanvoerdersband aan-
getrokken. Das de theoretische kant van het verhaal. De praktijk is zoals wel vaker iets weerbarstiger. Na 
een avondje doorzakken in een tent met danseresjes op de bar werden we de volgende middag in 3 teams 
verdeeld en met 50 verschillende opdrachten en een fotocamera Dusseldorf ingestuurd. 1 opdracht, knijp 
een dame in haar kont, werd al volbracht door het eerste wat bewoog meteen flink bij d’r billen te pakken. 
Deze dame bleek te werken bij het hostel waar we sliepen en dit kostte 24 man bijna de nachtrust in een 
normaal bed. Voor de rest werden foto’s ingeleverd bij de jury van blote kerels op straat of zwemmend in 
een rivier, mannen in een brandweerauto, met pannekoeken in de onderbroek, in vuilniscontainers, met 
spuitende champagneflessen, met z’n 8ten in een winkelwagen, iets met geslachtdelen en handen van 
diverse personen, een groepsfoto met opgestoken middelvingers terwijl een gekleurde medemens de 
foto nam (dit was toeval overigens). Afijn u heeft vast een beeld gevormd wat voor een teamgeest ontwik-
kelend weekend het is geweest. De avond werd afgesloten in dezelfde bar maar met andere danseresjes. 
Alle foto’s liggen in een kluis en worden binnen kort in besloten gezelschap nog 1maal bekeken alvorens 
ze gewist,verbrand of in een baan om de aarde worden geschoten.

De bekerwedstrijden werden vooral gebruikt om t systeem te polijsten voor de competitie, 3 punten uit 
3 wedstrijden was het resultaat. Er werd even getracht in een 4-3-3 opstelling te gaan spelen, dit leidde 
tot 2 tegendoelpunten in 6 minuten. Voor de competitiestart werd dus weer teuggegrepen naar 4-4-2. 
Giel Heyms was nog niet geheel afgetraind en werd linkshalf geposteerd. Dan hoeft ie 30 meter minder te 
lopen alvorens de bal erin te prikken was de gedachte. Volgens de coach kon ie dan ook mooi naar binnen 
trekken en op goal bonken met zn chocoladebeen... Dit lukte evenwel erg goed en dit bracht ons team 
naar een 4-0 voorsprong. Daarna vond keeper joep dat de spanning terug moest komen, en pakte een 
rode kaart bij een 4-2 tussenstand. Zij scoorde nog 4 keer en wij daarna nog 2. Een vreemde 6-6 uitslag 
maar in ieder geval geen nederlaag. De tweede wedstrijd was  gelijk een derby tegen Oirschot. Er werd 
vrij behoorlijk gevoetbald en links en rechts zo mee en dan een beuk uitgedeeld. Niks noemenswaardig 
eigenlijk totdat een der GWH’s het gedraai van Joris Claassen een bietje beu was en m achter op zn enkels 
schopte. Joris reageerde door hem met zn arm naar achteren weg te duwen. Hierdoor kwam  de ware aard 
van de tegenstander naar voren en met een flinke zwaai sloeg ie Joris tegen zn gezicht. De scheids kon het 
niet zien en dus volgde geen rode kaart. De hele bank inclusief de coach van oirschot zagen het wel geb-
euren. Evenwel kwamen zij niet tot de conclusie dat een speler na zo’n actie niet meer hoort te spelen en 
lieten hem staan in een poging de wedstrijd nog te winnen. De strijd werd dus wat verhit en in deze strijd 
werd Tjeu in de 16 zo hard onderuit geschopt dat ie zn eigen tong inslikte en ff van de wereld was. Hij verd-
iende er wel een penalty mee die Giel onberispelijk in de linkerhoek mikte. 1-0 winst!

Daarna werd ook FC de zwaluw met 3-0 aan de zegekar gebonden. Niels van Oirschot schoot 2 x met 
scherp waarschijnlijk omdat zn plaatselijke schoonfamilie+duifje stonden te kijken. Tussendoor schoof giel 
geheel vrijstaand de 2-0 tegen de touwen. Al mee al een behoorlijke seizoensstart en we hopen dat het 
winnen van de peppie en kokkie award een voorbode is van de eerste teamprijs van het huidige 3e elftal.

Groeten Ron van Diessen

3de Elftal
TEAMGEEST ONTWIKKELEND WEEKEND
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Spoordonkse Boys 4 – Jong Brabant 5    14-09-14
Na een oefenwedstrijd tegen het 3e en drie bekerwedstrijdjes, stond vandaag de eerste competitiewed-
strijd op het programma. We begonnen de wedstrijd goed en zagen al snel in dat we de drie punten in 
Spoordonk konden houden, maar daar voor moest nog wel wat gebeuren. Zo stonden we al redelijk snel 
op achterstand toen Jong Brabant een corner indraaide en deze onderweg door niemand werd 
aangeraakt. Wij bleven goed voetballen, maar creëerden voorin nauwelijks kansen. Na matig verdedigen 
kwam Jong Brabant zelfs op 0-2, terwijl zij zelf nog geen kans gecreëerd hadden. Na de rust zijn we wat 
aanvallender gaan spelen, maar ook dit resulteerde niet in een goal. Jong Brabant wist nog wel een keer te 
scoren vanuit de counter, waardoor de eindstand 0-3 was. We misten nogal wat spelers, vandaar dat 
jeugdspeler Martijn van de Wouw met ons mee heeft gedaan, Martijn bedankt hier voor!

Spoordonkse boys 4 - Sarto 10
We begonnen niet goed aan deze wedstrijd we stonden al vlug met 2-0 achter. Na 25 min mocht ik (rens 
van kroonenburg) invallen. Nog geen 5 minuten later valt er een bal tussen de keeper mij ik probeer hem 
binnen te schieten maar de keeper pakt hem en valt op mijn enkel. Op dat moment is de wedstrijd voor bij 
voor mij. Ik moest naar het ziekenhuis dus heb de rest van de wedstrijd niet gezien. 
We verloren uiteindelijk met 2 – 10.  Gr rens van kroonenburg

Spoordonkse boys 4 – Dees 2     7-9-2014 
Op een mooie nazomerse zondag ochtend mochten wij met het 4e aantreden voor onze 2de bekerwed-
strijd dit seizoen. De eerste bekerwedstrijd werd met 0-1 gewonnen van Reusel sport dus we hadden er 
vertrouwen in. Daarnaast was dit de eerste wedstrijd met onze verse tenues van de Multimate. Kortom we 
dachten dat we niet konden verliezen. De eerste 10 minuten verliepen dan ook redelijk met kleine mogeli-
jkheden over en weer. De grootste kansen waren in dit gedeelte van de wedstrijd voor Mats van Dijk die 
1x één op één op de keeper kwam maar zelf schrok van deze scoringskans. Na goed voorbereidend werk 
van Rens van Kroonenburg. Even later wederom goed voorbereidend werk van Rens van Kroonenburg 
(Rens Kroon) over de rechtse kant, deze keer met een hoge voorzet die Mats helaas niet goed genoeg kon 
koppen. Hierna werd Dees sterker en scoorde hun spits uit het niets met een hard schot van buiten de 16 
buiten het bereik van Sam. Ze zagen dat er wat te halen viel en wij liepen vooral achter de feiten aan. Zij 
probeerden het nog veel vaker van afstand wat nog niet tot tegendoelpunten leidde. Net voor rust hadden 
we nog 1 grote mogelijkheid om met 1-1 te gaan rusten maar Andrew stifte de bal net te hard en raakte de 
lat. 

Na rust probeerde we het op een andere manier te doen. Namelijk 4-4-2. Dit ging niet meteen beter 
vooral omdat er niet goed gecommuniceerd werd. Hierdoor kreeg Dees nog veel meer ruimte om te 
voetballen en daar gingen ze goed mee om. We kregen de doelpunten om onze oren, lieten onze koppies 
hangen en raakten de tel kwijt. Uiteindelijk was de teller blijven steken op 0-8 in het voordeel van Dees. 
De eerste 10/20 minuten bieden perspectief voor de komende wedstrijden de rest willen we graag snel 
vergeten. Gelukkig zag het eerste elftal ons vandaag als voorbeeld en waren we niet de enige die met 8-0 
verloren ;) 

Gr. Tom van Rooy

4de Elftal
HEEFT ER VERTROUWEN IN!

11



Na een goede voorbereiding  in de bekerwedstrijden die we helaas net niet door zijn gekomen wil het in de 
competitie nog niet helemaal lopen.

Maar door onze nieuwe aankopen in de vakantie en onze nieuwe tassen moet het gaan lukken.
Daarom willen wij Pieter van Gestel (van Gestel Hoveniers) en Thea van Nunen (Nuag Schoonmaakservice) 
bedanken voor het sponsoren  van onze tassen.

5de Elftal
NIEUWE AANKOPEN
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Vanuit de JC hebben we momenteel niet zo veel te melden. De competities zijn weer gestart en we 
begonnen met de bekerreeks bij alle teams. Sinds 2 jaren spelen alle teams ook bekerwedstrijden zodat 
elk team, of je nu D1 of D2 bent, evenveel oefenwedstrijden heeft. De teams zijn met wisselend succes 
gestart. We zagen al dat een paar teams te hoog werden ingedeeld en daar is al goed op ingegrepen.  
De D2 en E2 spelen nu een klasse lager. Bij de B2 proberen we dat ook nog te doen, de vraag is of dat dit 
nog lukt. De grootste uitdaging die we dit jaar zien is het aantal spelers in de ‘bovenbouw’, dus bij de C, B 
en A jeugd. We hebben bewust gekozen voor 2 teams per lichting waarbij we op 13 spelers uitkomen 
(muv A2 die hebben er 14). Dat is eigenlijk te krap. Het alternatief is 1 team minder maken. Dat hebben we 
uiteraard vooraf ook overwogen en ook nu de competitie bezig is hebben we het weer overwogen. 
De nadelen van een team opdelen wegen nog steeds zwaarder. We proberen het nu op te lossen door met 
aanvangstijden te schuiven, wedstrijden naar andere dagen te verzetten en dus spelers te verschuiven. 
Als iedereen, elke speler en leider hieraan blijft meewerken zoals het tot nu toe gaat dan lukt dat redelijk 
goed.  De beste oplossing is echter weer meer fitte spelers. Maar helemaal soepel zal het dit jaar niet gaan 
lopen dat realiseren we ons. Dit lijkt ons op DIT MOMENT nog wel fijner dan met 5 of 6 wissels de 
wedstrijd in gaan. Dan is het prettiger om nog even een ander team te helpen door reserve te gaan 
zitten en nog even in te vallen. Dat is ook een manier om te laten zien dat we één club zijn, en nog wel 
een Unieke Club ook. Want bij hoeveel verenigingen zouden ze de andere teams laten stikken en elkaar 
niet helpen. Hier doen we dat anders. Daar boven we trots op zijn, even als het feit dat we met alle eerste 
jeugdteams 2e klasse staan. 

Tot zo ver de informatie van de Jeugdcommissie.

Groeten,
Sjack van den Hout
Namens de JC 
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Beste sportievelingen van Spoordonkse Boys,

Allereerst wil ik even die fijne knul bedanken die mijn genomineerd heeft om deze keer iets op papier te 
griffelen, Koen bedankt he als ik ooit is iets voor je terug kan doen…

Laat ik nu mezelf maar even voorstellen. Ik ben Frans van Krieken, 23 jaar oud, ik ben een jaar of 8 geleden 
naar Spoordonk verhuist en ben toen in de Merodelaan komen te wonen. Wel ben ik al mijn hele voetbal 
carrière lang lid van de boys, in de F’jes begonnen en zo opgestoomd naar het voorbeeld team voor het 
Nederlandse voetbal het 3de. In het dagelijkse leven ben ik werkzaam als timmerman bij bouwbedrijf 
Frans Gerritsen uit Oirschot. De laatste jaren ben ik in de avonden een aantal opleidingen gaan volgen om 
zo in de toekomst wat hoger op te kunnen komen in de bouwwereld, helaas was dat vaak op donderdag 
avond te doen waardoor het trainen jammer genoeg op een laag pitje is komen te staan.. vooral in de 
winter erg vervelend! Ik probeer de draad weer een beetje op te pakken maar er komt geregeld iets tus-
sen door een Europa league wedstrijd van PSV bijvoorbeeld, maar dan trainen we natuurlijk ons tactisch 
inzicht, hebben we twee vliegen in een klap, ideaal! 

Inmiddels voetbal ik alweer 5 seizoenen bij het 3de elftal, hier zijn de laatste jaren een hoop jeugdige 
voetballers in komen te spelen wat het erg leuk, gezellig en motiverend maakt om hier iedere zondag 
weer mee aan de aftrap te staan…. Tenminste meestal dan. Gelukkig valt het dit seizoen mee maar het 
afgelopen seizoen kwam het nogal eens voor dat die aftrap al om tien uur in de ochtend plaatsvond. Dat 
zou verboden moeten worden, geen doen voor een team waar de kroegen het van moeten hebben. 

Om te voorkomen dat we iedere zondag maar met 9 man aan die aftrap staan is het boete systeem in het 
leven geroepen bij het 3de. Erg ingenieus… te laat is een tientje boete de klok van de kantine is bepalend. 
Denk maar niet dat je er onderuit komt want als je team genoten je een tientje uit je zakken kunnen 
kloppen zijn ze opeens wel scherp… 
De boetes worden opgespaard en aan het eind van het seizoen overgemaakt aan een goed doel : 
het team weekend! 

Dit was mijn versie van de griffel, de griffelstok geef ik door aan degene die trouw elke zondag bij ons aan 
de lijn staat te wapperen met een andere stok, onze vlagger Martien van Oirschot, succes!

Frans van Krieken  
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DE ELF VAN....
JOHAN VAN DE WAL

5. Jurgen van Heertum 
Hij ging altijd voor de volle 100%.

4. Corné Neggers 
Werkte altijd hard en was een slot 

op de deur in de verdediging.

3. Cees van de Wal 
Schakelde zijn man altijd op een 

correcte manier uit en verzaakte nooit.

2. Marcel de Koning 
Was kop-sterk en kon goed met de 

opbouw mee doen.

1. Jeroen Matteucci 
Hij was één van de beste keepers die we hebben gehad.

6. André van Gerven 
Komt altijd dreiging van uit en is een 

“vrije trappen koning”.

7. Jasper van Agt 
Technische voetballer, met snelheid 

en een goed overzicht.

8. Henny Nouwens 
Technische voetballer en heeft 

een goed overzicht.

10. Marcel de Kort 
Kopsterk en heeft snelheid om naar binnen te 

komen en te scoren.

11. Jan Rijnen 
Kan een man passeren, een goede voorzet geven 

en ook nog scoren.

9. Stijn Snelders 
Sterk aan de bal, zodat iedereen bij kan sluiten.

Speelstijl 4 - 3 - 3

Trainer: Mart van den Tillaart
Gaf goede trainingen en heeft er onder zijn leiding een voetballende ploeg van gemaakt.

Reserve 1: Henry Swaans 
Ging altijd voorop in de strijd.

Reserve 2: Frank de Kort 
Was sterk aan de bal, heeft kopkracht en scorend vermogen.

Reserve 3: Mark Hoppenbrouwers 
Degelijk in de verdediging en opbouwend goed.



www.fairsports.nl

www.hollandairpumps.nl
Geeneindseweg 8

Peter Heijms
06 - 51068083

5688 JT Oirschot
Johan van de Looy
06 - 51576573



www.fairsports.nl

www.hollandairpumps.nl



Ten eerste vind ik het een eer om de rubriek ‘Vraag ’t aan?’ te mogen beantwoorden. Des te mooier maakt 
het dat ik de vragen heb gekregen van een speciaal persoon binnen onze vereniging: de zoon van de voor-
zitter. Ook vind ik de bijkomstigheid van het stellen van twee vragen aan iemand anders leuk om te doen.

Vraag 1: Beste Ronny, is het misschien bekend bij huize Machielsen dat er donderdag s’avonds tussen 
20:30 en 21:30 getraind word bij Sportpark ’t Horstje? Misschien iets voor jou?

Nou Bram, zoals je vast wel weet kom ik jaarlijks de eerste drie trainingen even meekijken. Daarna krijg ik 
het steeds drukker en drukker, waarna ik op een gegeven moment zó lang niet geweest ben, dat ik zelfs 
vergeet dat het op donderdag überhaupt wel trainen is. Maar fijn dat je me er op deze manier weer aan 
herinnert. Misschien dat ik aan het eind van aankomend seizoen of rond carnaval nog eens een keer 
langskom. 

Vraag 2: Wat vind je ervan dat mensen jouw. Ronny (Beton/Karton) Machielsen vergelijken met 
Oranje international Ron Vlaar?

Deze mensen hebben een zeer goed inzicht. Aangezien je deze twee vragen voor het WK al aan me 
gesteld hebt en Ron Vlaar op het WK toch wel een van ’s werelds beste verdedigers blijkt te zijn, kan ik 
niks anders dan blij zijn met deze vergelijking. 

Ik heb ervoor gekozen om twee vragen te stellen aan een ander lid binnen onze club: Teun van Bommel.

Vraag 1: Teun, ik hoor mensen uit de selectie je vaak aanpreken met de naam ‘Der Näse’. Ik weet zelf 
ook wel dat dit lichaamsdeel een prominente rol heeft bij jou, toch wil ik je vragen wat je er van vind 
dat je deze bijnaam hebt? 

Vraag 2: Afgelopen seizoen heb je in ons vaandelelftal mogen debuteren. Mede door dit glansrijke 
debuut zal er nu vanuit twee kanten aan je getrokken worden, aangezien het 4e ook al een aantal jaar 
om je komst bedelt. Rest mij de vraag: Wat ben je de komende jaren van plan? Wil je je opwerken tot 
de uiteindelijke aanvoerder en boegbeeld van ’t 1e of wil je je carrière in het 4e gaan ‘afbouwen’?

Teun succes met het beantwoorden van deze vragen!

Ronny Machielsen
VRAAG ‘T AAN?
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Naam  
Geboren
Woonplaats
Opleiding
Beroep
Partner/kinderen
Positie binnen de club
Hobby’s (naast voetbal)

Beste acteur/actrice
Beste groep/zanger(es)
Beste film
Beste CD
Beste boek
Kranten/tijdschriften

Favoriete eten
Favoriete drinken
Favoriete stad
Favoriete vakantieland
Favoriete TV-programma
Favoriete website

Favoriete profclub
Favoriete voetballer
Minst favoriete voetballer
Ondergewaardeerde speler
Mooiste tenue
Lelijkste tenue
Jeugdidool

Koen van Weert
KORT MAAR KRACHTIG!

Koen van Weert  alias  “X”
11-02-1987
Oirschot
MBO
Cleanroom medewerker
-
Vlagoloog van het 2de
Stappen, vlaggen

TED
The script
The Hunger games
Die absolute schweine cd
-
Quest

Sushi
Bier
madrid
spanje
Top Gear
-

PSV
Robben
Reza ghoochannejhad
Dirk Dekkers
Spoordonkse Boys
-
-
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Frank, kun je wat over jezelf vertellen?
“Ik ben Frank van der Heijden, 51 jaar inmiddels en een geboren en getogen Eindhovenaar. Ik werk bij DHL 
in Nijmegen en ik doe daar de customer service. Ik ben daar als het ware de spil tussen de klanten en de 
afnemers. We zitten in de lifestyle en healthcare, dus kortgezegd in de farmaceutische industrie. Hier werk 
ik sinds mei 2013 en daarvoor was ik werkzaam bij DHL in Eindhoven en bij Philips. In het dagelijks leven en 
in mijn werk vind ik het belangrijk dat altijd alles netjes in orde is. Ik hou van structuur in mijn leven, moet 
niet altijd achter allerlei dingen aan zitten. De dingen moeten voornamelijk zo lopen zoals ik ze in mijn 
hoofd heb zitten en dat geeft me ook de rust om mijn eigen ding te doen. Sinds 2,5 jaar is er weer een 
partner in mijn leven. Ze heet Selma, heeft twee kinderen en woont in Nuenen. Ze heeft een eigen 
nagelstudio aan huis. Door het werk en de gezinssituatie hebben we besloten om niet samen te gaan 
wonen. Tot op heden bevalt dat eigenlijk erg goed.”

Waarom heb je voor het trainersvak gekozen?
“Oeh, dat is al een hele tijd geleden. Het voetbal kruipt toch in mijn bloed en toen ik stopte als actief 
voetballer had ik de gedachten om er een jaar uit te gaan, even geen voetbal aan m’n hoofd. Ik stopte bij 
Geldrop en toen werd me eigenlijk meteen gevraagd of ik het tweede elftal wilde gaan trainen. Dat heb ik 
in eerste instantie afgewezen, maar in augustus van dat jaar hebben ze me weer gevraagd omdat ze nog 
geen trainer hadden gevonden. Toen had ik zoiets van laat ik het maar een jaar gaan doen, kijken of ik het 
leuk vind. Ik ben er toen ingestapt en vooral je eigen ervaringen en ideeën overbrengen op een groep vond 
ik erg leuk om te doen. Ik heb altijd gezegd dat ik het zou blijven doen zolang ik het maar leuk bleef vinden 
en er plezier in had. In totaal ben ik 11 jaar actief geweest in het trainingsvak, maar toen was ik er klaar mee. 
Ik ben er toen vier jaar uit geweest, even geen voetbal aan m’n hoofd en tijd voor andere dingen, zoals op 
reis gaan en andere leuke dingen in het weekend. Toch kwam die ‘kriebel’ weer terug en zodoende ben ik er 
weer ingestapt.”

En nu zit je bij Spoordonkse Boys. Welke weg heb je 
bewandeld voordat je hiernaar toe kwam?

“Ik ben vroeger als zesjarig jongetje begonnen met 
voetballen in de jeugd van Unitas’59 in Eindhoven. 

Hier heb ik tot ongeveer mijn dertiende gevoetbald. 
We hadden destijds een verschrikkelijk goed team 

dat elk jaar als compleet team mee doorgroeide. 
Werden elk jaar kampioen en wonnen alle wedstrijden 
van Woensel, wat toen dé amateurclub van Nederland 

was. Toen we in de C-jeugd speelden zijn we met 
zes spelers gescout voor FC Eindhoven, zijn met z’n 

allen overgestapt en hier heb ik mijn jeugdcarrière 
vervolg gegeven tot aan het eerste elftal. 

Ik heb toen één jaar in het eerste elftal 
van FC Eindhoven gevoetbald onder 

Ad Versluis en Pleun Strik. Ze hadden 
me beloofd dat ik een contract zou 
krijgen, maar dat bleef maar duren 

en duren tot uiteindelijk Versluis 
en Strik weggingen. 

FRANK V/D HEIJDEN
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En dat waren juist de twee die mij een contract hadden beloofd. Ik kreeg dus geen contract en toen ben ik 
overgestapt naar Lommel in België. Daar heb ik drie hele mooie en goede jaren gehad. Kampioen geworden 
met Lommel waardoor we promoveerde naar de tweede nationale klasse. Na die drie jaar ben ik naar 
Geldrop gegaan, een jaar in de hoofdklasse gevoetbald, maar België bleef toch in m’n achterhoofd zitten. 
Via-via kon ik terug naar België en heb toen twee jaar voor Retie gevoetbald in de tweede provinciale klasse. 
Na twee jaar ben ik daar weggehaald door Wezel Sport. Ook daar twee jaar gevoetbald en tevens twee keer 
kampioen geworden. We hadden een hele goede ploeg en ik heb daar eigenlijk een beetje met pijn in het 
hart afscheid genomen. Tijd en werk gingen toen namelijk meer een rol spelen en heb ik besloten om terug 
naar Nederland te gaan. Ik heb toen een jaar bij Veloc gevoetbald, maar dat was een drama. Vervolgens 
naar Geldrop verkast, waar ik nog een jaar heb gevoetbald alvorens ik besloot om te stoppen als voetballer.

Zoals gezegd ben ik toen bij het tweede elftal van Geldrop als trainer ingestapt. Na één seizoen kreeg ik toen 
al de vraag of ik hoofdtrainer wilde worden bij Geldrop. Dat is natuurlijk een hele stap, van helemaal niks 
naar trainer van een eerste elftal in de hoofdklasse. Ik heb daar toen goed over nagedacht, vooral omdat ik 
met die jongens nog had samen gespeeld, maar ook omdat er een hele hoop vrienden uit mijn privéleven 
destijds in het eerste elftal van Geldrop voetbalden. Toch besloten om de uitdaging aan te gaan, maar naar 
een half jaar had ik het gevoel dat het zo niet ging lukken. Teveel vrienden van mij speelden in de selectie, 
dus die verhoudingen lagen scheef. Ik ben toen gestopt en in die zelfde periode heeft HVV uit Helmond mij 
benaderd. Twee jaar lang heb ik bij HVV gezeten, vervolgens overgestapt naar Mariahout waar ik ook twee 
jaar heb gezeten en daarna dichterbij huis: drie jaar lang hoofdtrainer geweest van WVVZ. Het eerste jaar 
bij WVVZ werden we kampioen in de vijfde klasse. Na die drie jaar heb ik de fusieclub Gestel getraind, dat 
was destijds het eerste jaar van een ‘nieuwe’ club. Ik was daar meer bezig met andere dingen dan met voet-
bal. Gestelse Boys en Veloc was water en vuur en die zijn toen samen gegaan. Er zat veel oud zeer bij beide 
partijen en niemand gunde elkaar iets. Ik ben toen echt bezig geweest met heel veel andere dingen dan met 
voetbal. Toch twee jaar volgehouden, maar toen was ik er helemaal klaar mee.

Op dat moment heb ik dus besloten om even pas op de plaats te doen. In die vier jaar als niet-trainer heb 
ik eigenlijk veel mooie dingen gedaan, veel gereisd en voetbal even links laten liggen. Zoals ik al zei begon 
het na die vier jaar toch weer te kriebelen en ben ik bij Hapert aan de slag gegaan. Hier ben ik drie jaar 
hoofdtrainer geweest en zijn we gepromoveerd van de vijfde naar de vierde klasse in de nacompetitie. Na 
drie jaar was het voor zowel mij als de club voldoende en heb ik een nieuwe uitdaging hier bij Spoordonk 
gevonden.”

Spoordonkse Boys is een zeer gezellige club. Waarom heb je juist voor deze club gekozen?
“Nou, eerlijk gezegd sprak Spoordonk me al aan toen ik de finale van de nacompetitie had gezien een paar 
jaar geleden tegen Hapert. De sfeer en het voetbal stonden mij aan op dat moment. Voetbal waarin ik mezelf 
herken. Met passie, veel strijd, geen onzin en gewoon gaan. En daarbij dat Spoordonk ook een leuke partij 
voetbal op de mat kon leggen. Dat sprak me enorm aan en ik heb toen ook de naam Spoordonkse Boys in 
mijn boekje geschreven, wat misschien wel een club is waar ik in de toekomst trainer van wil worden. Ik pas 
niet bij iedere club, maar ik kies mijn clubs wel uit waar ik evenwel zou willen werken. En als het een keer een 
jaar niet zo zou zijn, dan is het niet zo en dan wachten we maar weer af. Kortom het no-nonsense verhaal, 
de passie en de beleving die ik tijdens die wedstrijd tegen Hapert gezien heb sprak me gewoon enorm aan 
en dat  vind ik nu nog terug in de spelersgroep.”

Wat waren jou verwachtingen van het niveau van de groep n.a.v. de wedstrijden die je gezien hebt 
vorig seizoen? Zeker nu zowel het eerste als het tweede elftal gepromoveerd is naar de 3e klasse.
“Het is natuurlijk prachtig dat zowel het eerst als het tweede gepromoveerd zijn, maar aan de andere kant 
sta je wel weer met beide benen op de grond. Het is namelijk een groot verschil tussen de vierde en derde 
klasse, zowel het niveau als de manier van voetballen. Ik denk dat we dat nu als selectie ook ervaren heb-
ben in de eerste vier wedstrijden en daar zullen we zo snel mogelijk en zo goed mogelijk mee om moeten 
gaan als groep zijnde. Voor de vierde klasse hebben we een topelftal, welke zeker mee zou doen in de top 
3. Maar voor de derde klasse is het wel een ander verhaal en daar zullen wel als groep inclusief mijzelf en de 
hele technische staf een passend iets voor moeten gaan vinden. Toen ik bij Spoordonkse Boys tekende had 
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ik ook niet verwacht dat we dit seizoen in de derde klasse zouden voetballen. Mijn verwachtingen waren 
gebaseerd op het niveau van de vierde klasse en ik had daar ook al een aardig beeld over hoe we dat zouden 
gaan doen. Tot de beruchte middag in Oisterwijk tegen Taxandria. Prachtig voor de club en voor de selectie, 
maar ik moest mijn doelstellingen ook gaan bijstellen. De doelstelling nu is dat we ervoor moeten zorgen 
dat dit mooie avontuur in de derde klasse niet bij één seizoen blijft. Handhaving is dus de doelstelling, maar 
wel op een manier zoals Spoordonk, maar ook ik, wil voetballen. Ik speel zelfs het liefst met de formatie 
4-3-3. De clubcultuur hier is 4-4-2 en ik ga niet in een clubcultuur veranderingen aanbrengen als dat er al 
zolang inzit. Buiten dat, de derde klasse is al een nieuwe uitdaging waarin we het moeilijk genoeg krijgen 
om ons staande te houden en dan ook nog eens van systeem te gaan wisselen, dat is dubbelop en ik denk 
niet dat dat zal gaan werken.”

Wat vind je van de competitie indeling en hoe schat jij de kansen in voor de selectie van Spoordonkse 
Boys in het komende seizoen? Wat zijn de verwachtingen? En waar zie je Spoordonk aan het eind van 
het seizoen staan?
“Het is een hele zware competitie. In de eerste vier wedstrijden hebben we twee tegenstanders getroffen 
met ervaring in de tweede klasse. Wij hebben helemaal geen derde klasse ervaring, dus het verschil van een 
aantal clubs ten opzichte van Spoordonkse Boys is zelfs een klasse hoger. Dat zie je ook meteen terug in de 
wedstrijden. Ik heb wel begrepen dat er een aantal ploegen zijn die het niveau van ons hebben en dat zijn 
dus de momenten waarop wij moeten gaan pieken en waar wij ons eigen moeten gaan focussen om punten 
te gaan halen. Natuurlijk kun je een keer stunten tegen een ploeg die bij de eerste vijf speelt, daar moeten 
we ook vanuit gaan dat dat mogelijk is, maar dat zijn bonuspunten. De echte punten zijn toch te winnen te-
gen ploegen die van ons niveau zijn. Het is dus belangrijk dat we dan wel allemaal bij de les zijn. Ik verwacht 
dat Spoordonk aan het einde van het seizoen net buiten de gevarenzone staat, rondom plaats 9 à 10. Daar 
ga ik vanuit en daar wil ik naar streven en ik denk dat we daar als selectie ook naar moeten gaan streven.”

Op dit moment heeft de groep flink te kampen met blessures. Dit was bij Hapert ook al het geval heb 
je door laten schemeren. Heb je hier een verklaring voor?
“Ik heb bij Hapert ook een groot aantal blessures gehad. Knie-, kruis- en enkelbanden, langdurige blessures 
en allemaal gebeurd tijdens wedstrijden. We hebben toen bij Hapert alles uitgebreid geanalyseerd met onze 
medische staf. Blessures in kaart gebracht, spelers lichamelijk opgemeten om te kijken of deze blessures 
verklaarbaar zijn door trainingen. Om een lang verhaal kort te maken, het bleek eigenlijk zo dat een hele-
boel spelers lichamelijk niet helemaal goed in mekaar zaten. Beenlengte verschil waardoor spierblessures 
ontstaan, spelers die nooit niks met oude blessures hebben gedaan en dat soort dingen. Hier hebben we 
toen goed naar gekeken. Bij Spoordonk had ik eigenlijk gedacht een fitte selectie te hebben, maar tijdens 
de voorbereiding zijn er toch wat dingen gebeurd. Ligt dit aan de training of ligt dit aan de wedstrijden? 
Jasper van Agt en Coen van Gils worden uit de wedstrijd geschopt. Luuk Rijnen is een half jaar weggeweest, 
was niet helemaal fit, maar omdat we zoveel blessures hadden toch laten spelen en zit nu ook in de lappen-
mand door een tik op zijn enkel. Dat gebeurd iedere wedstrijd en iedere training. Het zijn eigenlijk allemaal 
ongelukkige situaties geweest waar niemand iets aan kan doen. Pure pech.”

Dit jaar staat voor ook weer de derby Spoordonkse Boys - Oirschot Vooruit op het programma. 
Veel mensen kijken hiernaar uit. Hoe kijk jij daar naar?
“Ik kijk er nog niet uit. Ik kijk iedere wedstrijd van zondag tot zondag en vind elke wedstrijd even belangrijk. 
Ik snap dat in deze gemeente de derby leeft, maar deze is pas op 7 december en tegen die tijd leef ik er ook 
wel naar toe. Maar op dit moment nog niet.”

Wil je tot slot nog iets kwijt aan de lezers van D’n Dribbel?
“Ik hoop in ieder geval dat we als totale groep en ik persoonlijk er een heel mooi jaar van zullen maken. 
We gaan ongetwijfeld onze punten nog pakken. Ik hoop dat we zondags bij thuiswedstrijden veel publiek 
langs de lijn kunnen verwachten, veel jeugd en dat we als selectie een voorbeeld kunnen zijn voor de jeugd 
om met de bal door te blijven gaan en te zorgen dat er vanuit de jeugd ook een goede doorstroming komt 
naar de selectie voor de komende jaren.” 
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Spoordonkseboys A1 – Brabantia A2   zaterdag 6-9-2014 14:30
Voor aanvang van onze tweede bekerwedstrijd ontstonden er de nodige problemen. Drie van onze ei-
gen spelers waren geblesseerd, daarom hadden we drie spelers van de B1 geleend: Maikel, Hans en Rein. 
Bovendien kwam de geplande scheids niet opdagen, wat de nodige vertraging opleverde. Om 4 uur 
konden we dan eindelijk beginnen. De tegenstander ondervond dezelfde problemen als wij, zij begonnen 
zelfs met 9 man aan de wedstrijd. Ondanks dat er maar 9 tegenstanders waren konden we weinig kansen 
creëren. Brabantia stond heel verdedigend opgesteld, waardoor er weinig ruimte was om te voetballen. 
Na een diepe bal van Luc op Roel stond Roel vrij voor de goal, hij scoorde wel maar het was helaas buiten-
spel. Even later kregen we een penalty. Dit was een goede kans om op voorsprong te komen, maar Stan 
schoot hem ver over. Naderhand scoorde we toch nog. Job gaf een mooie bal op Luc, die hem vervolgens 
over de keeper heen kopte. Deze goal viel net op tijd voordat hun team weer aangevuld werd tot 11 man. 
De extra spelers van hun zorgde ervoor dat het weer een echte wedstrijd werd, want nu gingen zij ook in 
de aanval. Hierdoor kregen wij ook weer wat meer ruimte om te voetballen. Dit gebeurde ook, want na 
lang rondtikken in en rond hun 16 kwam de bal terecht bij Job. Hij schoot op goal, maar bereikte de goal 
niet. De bal belandde in de voeten van Luc die deze kans wederom wist af te ronden. Nog voor de rust 
wisten zij ook nog te scoren. Ze begonnen een aanval over links, die na een voorzet uiteindelijk eindigde 
met een tegengoal voor ons. Zij brachten de stand voor rust op dus 2-1.

Na de rust zijn we doorgegaan met aanvallen. Er kwamen wel wat kansen uit, maar we wisten niet te 
scoren. Halverwege de tweede helft gaf Maikel een diepe bal op Stan die rechtstreeks door kon lopen naar 
hun goal. Hij ronde prima af door hard in de korte hoek te schieten. Na weer een aantal kansen kwam Roel 
uiteindelijk 1 op 1 met de keeper. Hij schoot helaas op de keeper, maar Stan was goed meegelopen en hij 
kon de bal toch nog binnen tikken. Hij bracht de eindstand op 4-1, wat voor ons de tweede overwinning in 
de beker betekende.

Groeten Jeroen Beekmans

Spoordonkseboys A1 – EFC A2                                                      zaterdag 30-8-2014 13:00
Tijdens onze eerste bekerwedstrijd werden we begeleid door onze nieuwe coach Sjors Verhagen. Ondanks 
zijn goede openingsspeech begonnen we niet goed aan de wedstrijd. Op het hele veld stonden we niet 
goed opgesteld en was de concentratie nog niet optimaal. EFC maakte hier meteen gebruik van door uit 
een voorzet te scoren. Even later kwamen wij beter in de wedstrijd. Luc Roefs kreeg ruimte op rechts en 
kon vervolgens vrij uithalen op doel en scoorde. Hierdoor was de stand weer gelijk. Deze goal zorgde voor 
een omslag in de wedstrijd. Niet veel later kreeg Luc weer een kans en kon hij scoren uit een voorzet van 
Roel. Na de aftrap veroverde we meteen de bal en konden we weer in de aanval. Een voorzet werd slecht 
verwerkt door EFC waardoor Job van een meter of twintig hard kon uithalen op goal. In korte tijd werd een 
1-0 achterstand dus veranderd in een 1-3 voorsprong. Met deze stand gingen we ook de rust in. 

In de tweede helft ging het in het begin gelijk op. Zij gaven op begeven moment een diepe bal op hun spits 
waardoor hij vrij op weg kon naar onze goal. Freek liep achter hem en gaf hem een duw in zijn rug waar-
door we een penalty tegen kregen. Deze penalty werd door hun benut, waardoor onze voorsprong kleiner 
werd. Dit duurde echter niet lang. Job schoot weer van afstand op goal, maar deze kwam terecht bij Luc 
Roefs die uit de draai kon scoren. Even later gaf Luuk Mulders een goede steekbal op Luc Roefs. Hij om-
speelde de uitkomende keeper en ronde het netjes af met een mooie boogbal over een verdediger heen. 
Job wist nog een keer met een afstandsschot te scoren en dat bracht de stand op 2-6. Korte tijd naderhand 
onderschepte hij de bal uit hun vrije trap en gaf een diepe bal op Roel die op zijn beurt weer een voorzet 
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gaf op Job die het uiteindelijk dus zelf afmaakte. Vervolgens kreeg ook Roel zelf een kans en scoorde met 
een schot op doel. Aan het eind van de wedstrijd wist EFC nog te scoren, omdat onze verdediging dacht 
dat de bal uit was. De scheids zag dit niet waardoor er door gevoetbald werd, maar iedereen ging uit van 
een uitbal waardoor de spits gemakkelijk kon scoren. Hij bracht de eindstand dus op 3-8. 

Groeten Jeroen Beekmans

Bekerwedstrijd Spoordonkse Boys A2 -  Nuenen A6  31-08-2014  
Vol goede moed begon de A2 aan de bekerwedstrijd tegen Nuenen. Maar ondanks goed voetbal maakte 
de tegenstander toch de eerste goal. En de tweede en de derde goal. Nu was het al een half uur zo hard 
aan het regenen dat het veld ook wel heel moeilijk bespeelbaar was. Maar we bleven gewoon voetballen. 
Waardoor er van achteruit door Gijs de bal op Jac gespeeld werd en die zag de nieuw aangekochte Bart 
naar voor sprinten, die kreeg de bal in alle snelheid in de voeten en bleef ontzettend cool en maakte met 
een lopje het eerste doelpunt van het seizoen. Na nog een goal van Nuenen zijn we drijfnat gaan genieten 
van een bakje thee ( bedankt Jan de Bet). In de rust waren we het er met zijn alle over eens dat we gewoon 
moesten blijven voetballen. Maar onder tussen hadden de scheids en dun Beerens beslist dat het niet 
verantwoord was om door te spelen op het drijfnatte veld. Jammer maar in de kantine was het ook weer 
gezellig. Eindstand 1-4. Volgende week gaan we het bij Rkvvo weer op nieuw proberen.

Bekerwedstrijd RKVVO A3 - Spoordonkse Boys A2   06-09-2014
Met een complete selectie zijn we vanmiddag vol goede moed vertrokken naar het altijd moeilijke RKV-
VO. Na een matige warming up van onze kant, en een professionele warming up  van hun kant begonnen 
we aan de wedstrijd. Maar met 150 procent inzet en een klein weddenschapje met 1 van de leiders sta je 
gewoon binnen een half uur met 1 doelpunt voor. Een prachtige voorzet van Jens waarop Jari het netje lek-
ker liet trillen. Waarna we op ons gemak naar de rust toe speelde.Na de thee begonnen we met 3 wissels 
wat onrustig, dit resulteerde in  een doelpunt van RKVVO 1-1. Maar de werklust was nog niet verdwenen 
en wij bleven gewoon voetballen. Ongeveer 20 minuten voor het einde krijgt Rick Messie Traa de bal van  
Bart in de voeten gespeeld. En die kapt en kapt en kapt nog een keer een speler uit, waarna hij de  goal 
in beeld krijgt en uithaalde. Yes 1-2. Dit was ook de einduitslag dus gingen wij weer met 3 punten terug 
naar ons mooie Sporring. Ik wil nog wel even zeggen dat deze punten zijn te danken aan de inzet  van echt 
iedereen. Kei geweldig jongens.

Eerste competitie wedstrijd  SBC A3 - Spoordonkse Boys A2 13-09-2014
Vandaag stond de uitwedstrijd tegen SBC op het programma. Dit zou ook meteen onze eerste competi-
tiewedstrijd worden. Maar eerst moesten we nog de teamfoto maken op ‘t Horstje. De fotograaf Marc liet 
al doorschemeren dat dit echt wel het meest  fotogenieke team van de boys is ( de leiders halen hier wel 
het gemiddelde omhoog). Dan toch maar naar Son want het gaat toch om het voetbal. De eerste  helft 
was eigenlijk kei goed met vooral weer de 100% inzet. We waren voorin zelfs best wel gevaarlijk met Jens 
en Bart, en we mogen  zeker de doelpoging van Jeroen Vlemminx niet vergeten. Maar toch gingen we met 
een 0-0 de rust in. Na de rust begon SBC  ontzettend snel en hevig. Hier werden wij toch wel een beetje 
door verrast. Na een kwartier maakte SBC een mooie kopgoal uit een corner. Waarna wij toch weer het 
voortouw namen. En ik wil in deze de verdediging en het middenveld zeker niet tekort doen. Tjeu, Harm, 
Rick Traa, Levi en Ons keeptalent Ruud zorgde dat er niet  meer tegendoelpunten gemaakt werden. Maar 
ook het halfveld en de voorhoede bleven goed voetballen. En ondanks dat we het betere voetbal  speelde 
lieten we het netje in Son en Breugel niet trillen. Einduitslag 0-1. Dus met 0 punten terug naar Sporring. 
Maar niets aan de hand volgende  week gaan we het opnieuw proberen bij ODC.
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ODC A3 - Spoordonkse Boys A2      21-09-2014 
Na dat Harm zijn voetbalbroek nog even goed aan gedaan had begonnen we vol goede moed aan de wed-
strijd tegen ODC. Maar binnen 30 sec. werden we al waker geschud met een tegen doelpunt. Dit waren 
ook de enigste seconde dat de tegenstander beter was. In de  eerste helft maakten we al 3 doelpunten. De 
eerste goal kwam van Jeroen. Nummer 2 en 3 werden met schoenmaat 47 geschoord door Jens. Ruststand 
1-3. In de rust kwamen er verschillende spelers achter wat voor vrouwelijk schoon er langs de kant stond 
(ook belangrijk hè Bart). In de tweede helft maakten we de wedstrijd goed af met nog 4 goals van Jac, 
Bart, Jari en Rick Traa. Ook onze vlagger Mats heeft vandaag zeker bij gedragen aan de 3 punten. Wie we 
wel in de gaten moeten houden is onze leider Pieter want volgens de scheids sond die stiekem te roken. 
Oh ja en ODC scoorde ook nog, lekker belangrijk hè . Eindstand 2-7.  Jongens ga zo door dan krijgen we 
een leuk seizoen. Ps wel fijn voor de scheids dat de onweer weg bleef.  

Spoordonkse Boys A2 - Best Vooruit A4     27-09-2014
Vandaag de wedstrijd tegen koploper Best vooruit. Bij 3 punten zouden we best wel een eindje kunnen sti-
jgen op de ranglijst. Ja en met dit elftal win je natuurlijk. En de derde plaats op de ranglijst is een feit. Maar 
dit was niet vanzelfsprekend als je de wedstrijd gezien hebt. In eerste helft ging het gelijk op. Wij hadden 
wel Rick van Katwijk die op het einde van de eerste helft 3 tegenstanders uitspeelde (hij bleef kappen en 
draaien) waarna hij grof tegen de grond getrokken werd. Dit was anders zeker de 1-0 geweest. ook had-
den wij Juul van de Wal in ons elftal die was bij uitstek de man of the match. Met veel werklust gingen we 
de 2de helft in. Na ongeveer 20 minuten kreeg ons Bartje de bal heel mooi aan gespeeld door Tjeu, en ja 
Ruud als jij hem niet aan Tjeu had gegeven hadden wij nooit geschoord. Wel knap voor een keeper! Na de 
1-0 werden de Bestsenaren heel vervelend in hun gedrag, jammer als je niet tegen je verlies kunt. Maar wij 
gingen daar heel slim mee om waardoor de wedstrijd gewonnen werd door het beste team. Eindstand 1-0. 
Maar voer degene die denken dat daar de voetbalmiddag afgelopen was heeft het mis. Na deze zwaar-
bevochten wedstrijd gingen nog eens 3 spelers met de A1 mee. En onze Harm speelde na 1.5 uur bij ons 
ook nog eens bijna 1.5 uur een geweldige wedstrijd bij de A1. En Jens was ook heel verdienstelijk. Verder 
verwachten wij ook nog een bakje sloeber van de A1voor de fantastische goal van onze Pieter. En ons Je-
roentje schijnt ook niet onverdienstelijk geweest te zijn bij de B1. Alle 14 kei goed. We dragen vanmiddag 
allemaal bij in 7 punten totaal bij de A1,A2 en de B1. Wat krijg je daar een geweldig club gevoel van.

Met de B1 zijn we dit jaar met 13 spelers namelijk: Joep v Gestel, Giel vd Poll, Hans Peters, Maikel van Agt, 
Rein St Nicolaas, Bram op t Hoog, Max van Straten, Jelle Maas, Jari van den Hout, Dennis van Agt, Luuk 
Nouwens, Jurgen Heijms en Thieu de Kroon.  De trainers zijn Frank de Kort, Pierre vd Heijden en Kees vd 
Poll. Dus een heel leuk team, ook onder elkaar gaat dit zeker goed bij deze mannen. We spelen dit jaar 
4-4-2 om zo beter aan te gaan haken bij de A1 en later de selectie. Dat gaat tot heden redelijk goed. In de 
competitie spelen we in de 2e klasse en het doel is om in de middenmoot te eindigen. Dan doen we het 
goed als je ziet wat we tegenkrijgen en dan kijkt hoe groot die clubs zijn. Maar wij hebben goede spelers, 
teamspirit dus een 5e plaats is ons doel dit jaar. Het grootste probleem zou nog wel eens aantal spelers 
kunnen worden bij alle A en B teams en onze blessures. Tot nu toe hebben we met Bram, Jelle, Thieu al 
wat tegenslag gehad en hopelijk zijn ze snel weer fit.  De keren dat wij te weinig spelers hadden werden 
we netjes geholpen met spelers van de C1, B2 of A2. En onze spelers deden al mee met de A1 en B2. De 
competitie zijn we gestart nu met een overwinning tegen VOAB 3-1 en met een gelijkspel tegen LONGA 
1-1.  We liggen dus op koers voor de 5e plaats.

De Leiders 
Kees, Peter en Sjack
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Spoordonkse Boys B2 is een mengelmoes van eerstejaars B-spelers aangevuld met 4 C-spelers. Oorspron-
kelijk zouden we starten met 13 spelers, maar hiervan is er al een afgevallen door een zeer zware knieb-
lessure. De twaalf overgebleven spelers en de technische staf gaan proberen er het beste van te maken. 
Vooralsnog is gebleken dat we te hoog zijn ingedeeld in de competitie. Hierdoor staan we vaak tegenover 
mannetjesputters en 2e jaars B-spelers. Doordat alle spelers op hun tenen moeten lopen komen er ook 
meer blessures bij.  In de beker hebben we verschillende resultaten behaald. Een kansloze nederlaag in 
de eerste wedstrijd gevolgd door een zwaarbevochten zege. Spoordonkse Boys B2 veel succes komend 
jaar!!!!!!!!!!

RKSV Nuenen – Spoordonkse Boys B2 9-1
De eerste bekerwedstrijd van het nieuwe seizoen was er een om snel te vergeten. De tegenstander was 
goed op elkaar ingespeeld en liet ons geen kans om het spel te maken. Het enige lichtpuntje was ons 
eerste doelpunt door Vitor Hugo. 
Gr. Bram Bressers

Spoordonkse Boys B2 – SBC 3-2
Het was een bekerwedstrijd. We begonnen goed en we hadden goed veel druk op de tegenstander gezet 
en daar wist SBC geen raad mee. SBC maakte een overtreding net buiten het zestien meter gebied. Door 
die vrije trap van Marc Heesbeen, die daar op volgde stonden we voor met 1-0. Kort daarna kreeg SBC een 
kans en die schoten ook raak: 1-1. Toen was het rust.. Na de rust gingen we met een goed gevoel het veld 
weer op en maakte Marc zijn tweede goal. Opnieuw reageerde SBC snel en maakte een tegengoal, die 
door Niels schitterend over de eigen keeper werd binnengekopt. SBC zag kansen want het was 2-2. 
We hielden het spannend tot de laatste minuten. In die laatste minuut scoorde ik uit een corner 
de 3-2 eind-uitslag. 
Mvg. Jan van de Wouw

Spoordonkse Boys B2 – Sarto 0-5
In het begin van de wedstrijd hadden we maar weinig spelers dus we hadden Luc Hoffmans en 2 spelers 
van de C1 en Stan en Mathijs. In het begin van de wedstrijd zette Sarto snel druk en scoorden ze 3 keer in 
ongeveer 10 minuten. Het was jammer dat we zo snel achter stonden. In de eerste helft vielen er al 2 spel-
ers van ons snel uit Jens van de Poll en Jordy Witlox. Er moest dus snel gewisseld worden en Stan kwam er 
in voor Jens, en luc voor Jordy. We waren goed aan elkaar gewaagd maar het lukte maar niet om te scoren 
bij de tegenstander. Na 40 minuten voetballen was het rust. Na de rust gingen we er weer vol tegenaan. 
En hun ook maar hun lukte het wel om nog 2 keer te scoren, alleen jammer genoeg lukte dat ons niet. Dirk 
werd gewisseld met Mathijs. Het is uiteindelijk niet meer gelukt om te scoren. 
Gr. Niels Beekmans

Spoordonkse Boys B2 – Were Di 6-1
Wij hebben zaterdag 20 september tegen Were Di B2 gespeeld. De wedstrijd begon al goed; we stonden 
al snel met 1-0 voor door Jurgen Heijms, die ook de 2-0 voor zijn rekening nam. Jens van de Poll maakte uit 
een corner de 3-0 en wederom Jurgen zorgde voor de 4-0 ruststand. De tweede helft ging in het begin wat 
moeilijker mede door een tegendoelpunt, maar daarna scoorden opnieuw Jens en Vitor. Eindstand was 6-1 
voor Spoordonk.
Groeten. Jordi Vermeer
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Beerse Boys – Spoordonkse Boys B2 15-1
De Beerzenaren waren simpelweg een hele maat te groot voor ons. Ondanks wat de uitslag is keepte 
Bram een geweldige wedstrijd en zorgde voor menige goede redding. Onze eerredder kwam op 
naam van Jan van de Wouw. 
Groeten! Jordy Witlox

Spoordonkse Boys C1 – Sarto C2         0-2

Zaterdag 4 oktober moesten wij thuis voetballen tegen Sarto C2.
De wedstrijd begon en het werd al snel 0-1.
Dus we moesten weer aftrappen en begonnen best goed maar toch scoorde Sarto 0-2.
Daarna gingen we steeds beter voetballen en kwamen er een paar kansen maar die gingen er niet in.
Toen was het rust en die hadden we hard nodig want het was warm en iedereen was moe.
Ruststand 0-2.
Toen begon de tweede helft en we begonnen weer goed omdat iedereen weer een beetje was uitgerust.
Het ging goed gelijk op en er kwamen aan allebei de kanten een paar kleine kansjes maar die gingen er 
niet in. Eindstand 0-2.

Groeten Mark de Brouwer

Het voetbalseizoen is alweer een tijdje aan de gang en de voetballers van de C2 trappen daarin een aar-
dig balletje mee. Ze doen elke wedstrijd hun stinkende best. Soms is er winst, soms is er verlies maar 
altijd kijken ze met een tevreden en voldaan gevoel terug op het gespeelde spel. De spelers en speelsters 
trainen elke week met grote inzet, sommigen staan zelfs twee keer op de trainingsvelden. Uitgesproken 
verwachtingen heeft het team niet. Natuurlijk is willen winnen een belangrijke drijfveer.  Een kampioen-
schap!? Ach, waarom niet. Maar wat bovenal voorop staat is dat de spelers en speelster plezier hebben in 
het spel; dat ze met goede zin naar de voetbal en trainingsvelden komen en op zondag alweer uitkijken 
naar de volgende wedstrijd. We hopen voor de winterstop in ieders geval in de middenmoot te kunnen 
blijven meedraaien. En voor daarna geldt….Nieuwe ronden, nieuwe kansen.

C2 blijf vooral zo bezig. 
Jullie zijn een leuk team!! 
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Wedstrijdverslagen E1 ( 23 augustus – 27 september)
Het voetbalseizoen voor de E1 is ondertussen alweer begonnen. Voor de jongens die zijn overgekomen 
van de F-jeugd zal dit wel even wennen zijn, 2x per week trainen en betere tegenstanders dan ze zijn ge-
wend aangezien ze ook 2e jaars E-spelers tegen gaan krijgen.
Toch hebben we het volste vertrouwen in Sen, Giel, Luka, Luuk, Lukas, Willem, Stan, Juul en Michael en 
twijfelen we er niet aan dat dit een leuk, leerzaam en goed seizoen gaat worden.
 
Toernooi Beerse Boys
Uiteindelijk was het dan zover, we mochten gaan voetballen en dat zelfs zonder dat we hadden getraind. 
Het was duidelijk zichtbaar dat een aantal jongens nog nooit met elkaar gevoetbald hadden, maar toch 
haalde we tegen zowel Oirschot Vooruit E2 en Beerse Boys E1 een goed resultaat. Het toernooi duurde 
voor ons uiteindelijk wel te lang want we leden een grote nederlaag tegen Vessem E1. Al met al goed ons 
best gedaan, maar we zullen wel beter moeten gaan voetballen.

Spoordonkse Boys E1 – Valkenswaard E3 ( 5-4 ) Bekerwedstrijd
Het leek voor de wedstrijd meteen een goede test te gaan worden, want wat waren de tegenstanders toch 
groot. Allemaal leken ze wel een groeispurt te hebben gehad.

Na een goede 1e helft waarbij we op een 5-0 voorsprong waren gekomen door goals van zowel Luuk 
als Michael konden we dit in de 2e helft niet meer opbrengen.  Na de rust leken we vermoeid te zijn en 
moesten we het op kracht afleggen tegen Valkenswaard. Deze wisten nog terug te komen tot 5-4. Het was 
duidelijk waar de komende weken op getraind moest gaan worden, conditie en duelkracht. (Michael 3x, 
Luuk 2x)

Wodan E2 – Spoordonkse Boys E1 ( 4-5 ) Bekerwedstrijd
In een gelijkopgaande wedstrijd wisten we de verkregen voorsprong goed over de streep te trekken. We 
kwamen tegen de verhouding in op een 0-2 voorsprong. Vanaf het moment dat we wisten hoe we Wodan 
het best konden bestrijden, door meer druk te gaan zetten op hun verdediging, was het een wedstrijd 
waarbij beide partijen mooi aan elkaar gewaagd waren.
Om en om werden een doelpunten gemaakt en er werd zowel goed gevoetbald als ook hard gewerkt. Een 
goede overwinning. (Giel 2x, Luuk 2x, Willem 1x)

Hilvaria E2 - Spoordonkse Boys E1 ( 7-3 )
Na een gelijkopgaand begin van de wedstrijd stond het halverwege 3-3, dit was een beetje tegen de ver-
houding in omdat Sen veel schoten op zijn doel onschadelijk wist te maken.
Meteen vanaf het begin van de 2e helft werd de wedstrijd uit handen gegeven. Wederom werden we op 
conditie, maar ook de wil om te winnen, verslagen. Het lijkt er op dat we te vaak niet beseffen dat we ook 
van fysiek grote tegenstanders kunnen winnen, als we het maar echt willen. (Willem 2x, Michael 1x)

Olympus E1 - Spoordonkse Boys E1 ( 5-4 )
Nadat alle spelers op vrijdagavond een keer niet naar The Voice of Holland hadden gekeken, zodat ze 
voldoende nachtrust zouden krijgen, vertrokken we op zaterdagmorgen naar het land van “ons Royke”, 
Broekhoven. Hier troffen we in Olympus E1 een hele fijne tegenstander die goed aan ons gewaagd was, 
wat een mooie wedstrijd opleverde. Het ging mooi gelijk op en een 3-0 achterstand werd omgebogen in 
een 3-4 voorsprong. Op het einde van de wedstrijd kon de tegenstander het winnende doelpunt maken 
door een vrije trap op een geweldige manier binnen te schieten. Jammer, maar geen ramp want we had-
den goed gevoetbald en in ieder geval tot het uiterste gestreden. (Michael 2x, Willem 2x)
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Sterren in opleiding.
Even een kort stukje over de huidige E2, een mix van enthousiastelingen, talent, grappenmakers en harde 
werkers. De doelstelling van dit team is kort maar krachtig. PLEZIER maken en beetje bij beetje beter 
gaan voetballen. Dat gaan we proberen door hard te trainen en op zaterdag zo goed mogelijk ons best te 
doen om te winnen. En als dat niet lukt maar we hebben er alles aan gedaan en met zijn allen hard gew-
erkt, dan komt dat altijd goed. 

De competitie waarin we eerst stonden was een klein treetje te hoog. Tegen allemaal 2e jaars E’tjes waren 
we helaas nog niet opgewassen. De twee uitslagen zijn we maar vergeten. Gelukkig zijn we nu iets lager 
ingedeeld en hebben we in onze nieuwe competitie helaas de eerste wedstrijd met 3-1 verloren. Maar we 
waren zeker niet minder alleen hadden we pech dat onze ballen er niet ingingen en die van de tegenstand-
er wel. We zijn ervan overtuigd dat we de komende weken zeker wedstrijden gaan winnen.  Uit wie bestaat 
ons team : Hieronder een korte omschrijving :

Mark, met gevaar voor eigen leven probeert hij zijn doel schoon te houden.  
Of de bal of de man, Mark heeft altijd iets.

Dries, de nieuwe Ron Vlaar in wording. Slot op de deur, geen muisje komt er door achterin.

Joep, grote stoere vent die nog veel beter kan als dat hij laat zien, als hij er maar zin in heeft, 
dan is iedere bal voor hem.

Maurits,  gouden linkerbeen, vlammend schot en werkt als een paard. Na vorig jaar gekeept te hebben wil 
hij nu laten zien hoe goed hij kan voetballen.

Fenne, een van de 2 golden Girls. Na jarenlang alles met de handen gedaan te hebben moet het nu met de 
voeten ,maar dat gaat iedere week steeds beter. 

Guus, Veelzijdig talent. Verdedigt en valt aan. Nu nog de hele wedstrijd vol zien te houden, dan hebben 
we er weer een talent bij voor de toekomst.

Manou, andere helft van de golden girls.  Staat al aardig haar mannetje, maar in de tuin bij het oefenen 
met papa raakt ze vaak meer dan de bal, nu zaterdags nog wat minder lief zijn op het veld voor 
de tegenstander

Jos, technische dribbelkoning met een keihard schot. Toekomstige goaltjesdief van het eerste. Vader zal 
trots zijn, zijn zoon te zien schitteren in het rood-wit

Thomas, Droomt van de McDonalds. En als hij zo door blijft werken en zijn schot blijft trainen gaan ze 
binnenkort iedere zaterdag naar de Mac bij de familie Janus

Tjeu, wil zo graag voorin staan om doelpunten te maken. Maar hij kan zo goed verdedigen dat hij het 
soms allebei moet staan. Dat is de pech als je in beide dingen goed bent.

Groeten, Toon en Jeroen
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De velden liggen er weer strak bij, de ballen zijn weer (knoer)hard opgepompt, de pupil v/d week indeling 
voor heel ’t  seizoen ligt klaar en de trainers hebben er zin an! En natuurlijk niet te vergeten: de leiders zijn 
voorzien van prachtige nieuwe (van geborDUURde letters voorziene) clubjassen! Kortom….. het seizoen is 
weer begonnen!

Ook voor ons, als F1, is het seizoen alweer een paar wedstrijdjes aan de gang. En we doen het echt 
supergoed! Op de ietwat zwakke wedstrijd in en tegen Sint Michielsgestel na dan. Op ’t moment van 
tikken (maandagavond 6 oktober) staan we op een keurige 2e plaats, maar dat kan op ’t moment 
dat jullie dit lezen al weer helemaal anders zijn.

Maar wat wil je ook met zo’n setje trainers (Corné S. Bart R. en Perry v/d M.) en zo’n leidersduo (Hans en 
Perry). Maar uiteraard zijn het onze mannen die het doen. Kijk hieronder maar ‘ns wat een stoere kerels.

Een volgende keer meer over deze ongetwijfeld toekomstige uitblinkers van Spoordonkse Boys.

Groetjes, 
van de technische 
staf van onze F1.

F1
3de plaats, 4 wedstrijden, 6 punten
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Marvilde  (F4 ) – Spoordonkse boys  (F2)
 In de goal :  Daan van Dinther. In de verdediging:  Mika Roefs en Pepijn van Breugel. Op het middenveld: 
Kevin Machielsen en Rick Rijnen. Voorin: Robin Smetsers en Huug Linschoten.

Raf Deenen was geblesseerd, dus we hadden geen wissels achter de hand.
We kwamen al snel op een voorsprong. Door een goed gespeelde bal van Kevin kon Rick 0-1 maken. Ze vo-
erden de druk goed op en door een hele goede verdediging kwamen we door Mika en Pepijn weer dicht bij 
de goal waardoor Rick  0- 2 kon maken en daarna nog een 0-3. Vlak voor de rust scoorde Robin via de paal 
mooi in de hoek. We gingen met  een stand van 0-4 de rust in. De 2e de helft begonnen we met een andere 
opstelling, de spitsen gingen naar achteren en de verdedigers gingen naar voren. We begonnen weer heel 
sterk, door goede kansen van Mika en Huug. Via Pepijn kwam Kevin vrij voor de goal en scoorde 0-5.Vlak 
voor het einde nam Mika een corner en de bal ging via de keeper in de goal, maar die werd onterecht af-
gekeurd. We gingen met een stand van 0-5 terug naar spoordonk. Jullie hebben allemaal goed gevoetbald, 
ga zo door!!!!!!! Groetjes, de leiders van F2

Spoordonkse Boys F2 – Jong Brabant F6 (vriendschappelijk)
Op zaterdag 6 september moesten we vriendschappelijk voetballen tegen Jong Brabant. Om 10 uur 
hadden we in het kleedlokaal onze voetbalkleren aangedaan en gingen we naar buiten. Eerst moesten 
we een beetje warmlopen en hebben we de bal naar elkaar toe geschoten en om de beurt op goal ges-
choten. Toen de andere wedstrijd afgelopen was mochten we op het veld en de scheidsrechter floot dat de 
wedstrijd ging beginnen.  We hadden een sterke opstelling gemaakt om zo goed mogelijk te beginnen. Al 
snel maakten wij de eerste goal en daarna voor de rust nog een paar. Toen floot de scheidsrechter voor de 
pauze, het was toen 4-0 voor ons. Onze keeper Daan had er nog geen doorgelaten en Rick, Raf en Robin 
hadden al gescoord. De tweede helft waren wij ook weer beter en we hadden nu de opstelling veranderd, 
alleen Daan niet die bleef gewoon de keeper. Mika nam een corner en de keeper liep met bal en al de goal 
in, doelpunt dus. Ook Kevin scoorde nog een goal. Ook de tegenstander maakte een goal maar omdat 
vooral Huug en Pepijn heel goed verdedigden wonnen we de wedstrijd met 9-1 en was de eerste winst 
binnen. We hopen dat er nog heel veel zullen volgen. Groetjes, Mika Roefs

Hilvaria F7  -  Spoordonkse boys F2
Spoordonkse boys F2  moest voor de tweede competitie wedstrijd uit naar Hilvarenbeek. We vertrok-
ken deze zaterdag morgen al om 08.00 waar we om 09.00 aan moesten treden  tegen de F7 van Hilvaria. 
Na een goede warming-up gedaan te hebben begonnen we in de volgende opstelling aan de wedstrijd. 
Daan van Dinther in de goal, achterin Mika Roefs en Kevin Machielse, op het middenveld Robin Smetsers, 
Huug Lindschoten en Pepijn van Breugel en voorin Raf Deenen en Rick Rijnen. Hilvaria mocht de aftrap 
verrichten spoordonk liet mee vanaf het begin zien dat ze er zin in hadden en zo werd meteen druk op de 
bal gezet en dat leverde meteen al balbezit op. De bal kwam in de voeten van Mika die meteen met een 
goede voorzet vanaf rechts de bal bij Raf bracht en Raf scoorde  zo al in de eerste minuut de 0-1. Spoor-
donk had de wedstrijd in de hand en drukte Hilvaria terug op hun eigen helft en dat leverde kansen voor 
spoordonk op maar  het duurde tot de 10 minuut voor de 0-2 viel. Kevin kreeg de bal prima aangespeeld 
door Pepijn  en Kevin twijfelde geen moment en schoot de bal vanaf 15 meter meteen op doel en deze viel  
er perfect in. Na de aftrap van Hilvaria onderschepte Rick meteen de bal, Rick omspeelde enkele tegen-
standers en ging zo met Raf alleen op de doelman af en Rick twijfelde geen moment en legde de bal prima 
af op de mee naar voren gekomen Raf en die schoof zo in de 12-de minuut de 0-3 binnen. Spoordonk 
bleef aanvallen en na een goede pass van Huug op Rick die weer zijn tegenstander voorbij ging en de bal 
voor gaf op jawel onze goalgetter Raf en die schoot spoordonk in de 16-de minuut naar 0-4. Hierna kwam 
Hilvaria voor de eerste keer gevaarlijk richting de goal van Spoordonk maar de goed mee terug gekomen 
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Robin onderschepte de bal en deze speelde die meteen op links langs de lijn naar Kevin en die schoot de 
bal voor de goal van Hilvaria en jawel daar stond hij weer Raf en die schoot beheerst de 0-5 binnen en dat 
was ook de ruststand. John en Corne  hadden in de rust binnen het team wat veranderingen toe gebracht 
zo gingen Mika en Huug voor in spelen en  Raf en Rick achterin. Spoordonk begon de tweede helft zo als 
het voor rust eindigde Rick zette in de 24 ste minuut de bal vanaf de rechterkant voor en bij de tweede 
paal  kon Mika de 0-6 binnen tikken. Hierna liet spoordonkdonk de teugels wat vieren en zo kon hilvaria 
voor het eerst de bal op ons doel schieten maar onze keeper Daan pakte de bal er uit. Spoordonk kreeg 
nog behoorlijk wat kansen maar schoten van Robin, Huug en Pepijn ging langs of werden gestopt door de 
keeper. Toch maakte Rick na 26 minuten de 0-7.Hilvaria bleef het wel proberen maar steeds werd de bal 
door de verdedigers van de Boys onderschept of stond Daan op de goede plaats. Na een schot op doel 
van Hilvaria die door Daan werd tegengehouden trapte Daan de bal uit naar Rick die speelde de bal door 
naar Mika en die kon zo alleen op de doelman af en scoorde beheerst de 0-8.  Toch kwam er dan toch nog 
een tegen goal hilvaria onderschepte de bal speelde meteen hun spits aan en die kon alleen op daan af en 
schoot de bal prima binnen  1-8. Hierna fl oot de scheidsrechter direct af en was de tweede overwinning 
binnen voor de F2.

F2 op toernooi bij Beerse Boys
Op zondag 24 augustus moesten we op toernooi bij Beerse Boys. Omdat we een paar afmeldingen 
hadden ivm de vakantie waren we blij dat Mees met ons mee wilde doen. Ook zijn broertje Guus 
wilde wel met ons mee doen en dat kwam ons heel goed uit.

De eerste wedstrijd tegen RKDSV/EDN hebben gelijk gespeeld en de tweede wedstrijd tegen 
Beerse Boys hebben we gewonnen. Daarna moesten we nog een keer tegen Beerse Boys 
en nog tegen Wilhelmina Boys, deze wedstrijden hebben we verloren. Maar we eindigen toch nog 
op een 4e plek wat ons een mooie beker opleverde !!!!!! 

Jongens, nogmaals gefeliciteerd. Een leider
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Torenstraat 4   OIRSCHOT   T. 0499-574822



Industrieweg 7  Oirschot   tel. 0499-571375
www.mercx.nl

Industrieweg 7  Oirschot   tel. 0499-571375
www.mastermate.nl



Bestuur Voorzitter    : Henk van Rooy   : 577221  
Secretaresse   : Marion van Dijk   : 573786
Penningmeester   : Tony Klompers   : 06-51215008
Bestuursleden  : Adrie Neggers    : 06-29366269

: Monique de Kort   : 06-28511768
: Piet Vlemminx    : 573583

      : Jan Smetsers    : 571962
      : Arie Smetsers    : 578107
      : Arie Berben   : 577355
    

Jeugdbestuur    : John Beerens   : 375516
      : John Rijnen   : 571020
      : Sjack van den Hout   : 577222
      : Monique de Kort   : 06-28511768
      : Corne Neggers   : 06-51249070
      : Will de Brouwer   : 570380
      : Hennie van de Poll   : 577187
      : Patrick Sanders   : 578084
      : Hans Deenen   : 06-53177364

Trainers A-selectie   : Frank van der Heijden  : 06-83676688

Verzorging     : Toon van Agt   : 575387

Terreinknecht    : Jan van Rooy   : 573268

Voor de gegevens van de jeugdteams wordt verwezen naar het Informatieboekje 
Jeugdafdeling of naar onze website. 

Dribbelredactie    : Teun van Bommel  : 06-19580933
      : Daan van der Heijden  : 06-21258719
      : Roel van Nunen   : 06-29068719
      : Sjoerd van Ham   : 06-29049990

Kantine          : 572663

E-mailadres algemeen   : info@spoordonkseboys.nl

E-mailadres clubblad   : dribbelspoordonk@gmail.com

Internetsite     : www.spoordonkseboys.nl
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